
PROTOKÓŁ NR IV/10 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 11 lutego 2011 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych ( lista obecności jako załącznik nr 1). 
        
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród      Robert Lewandowski 
z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Wojciech Smoliński 
Skarbnik Gminy Żmigród             Anna Dobrowolska 
Radca Prawny                                        Karolina Kaszuba  
Pracownicy urzędu, sołtysi oraz goście ( lista obecności jako załącznik nr 2 i 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10 00. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył obrady wypowiadając słowa  

„OTWIERAM IV SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Witając wszystkich radnych, sołtysów oraz gości.  
Przewodniczący rady skierował do obecnych na sesji pytanie w sprawie 
ewentualnego wniosku o zmianę porządku obrad.  
Radni nie wnieśli wniosku w sprawie zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący rady postawił wniosek w sprawie rozszerzenie punktu 5 Informacje 
i sprawozdania o dodatkowe punkty; 
1. Informacja  w sprawie podjętych działań w czasie trwania ostatniej powodzi -  

informacje udzieli  Pan Robert Adach –Starosta i Pan Andrzej Abulewicz –
Komendant PSP w Trzebnicy. 

2. Wręczenie nagród dla zwycięzców VI edycji konkursu „Posegreguj śmieci z nami 
ciesz się za to nagrodam”, 

3. Podsumowanie wyborów Sołeckich przeprowadzonych w Gminie Żmigród 
Przewodniczący rady odczytał porządek sesji 
1.Otwarcie sesji.( wnioski w sprawie ewentualnej zmiany porządku obrad). 
2.Przyjęcie porządku sesji.  
3.Wybór sekretarza. 
4.Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok, 

2) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Żmigród na lata 
2011-2013, 

3) w sprawie przystąpienia Gminy Żmigród do realizacji Projektu systemowego w 
ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki pt.: Wyrównywanie szans 
uczniów w Gminie Zmigród, 

4) w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej, 
5) w sprawie powołania Rady Społecznej Publicznego Zespołu Zakładów 

Lecznictwa Ambulatoryjnego w Żmigrodzie, 
6) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Żmigród, 
7) w sprawie rozpatrzenia skargi wyborczej Pana Mieczysław Szymków dotyczącej 

przeprowadzenia wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Korzeńsko, 
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8) w sprawie rozpatrzenia skargi wyborczej  Pani Marii Długosz, Pani Ireny 
Bagińskiej  i Pani Janiny Lisieckiej  dotyczącej przeprowadzenia  wyborów 
Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Garbce, 

9) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 28 października 
2010 roku Nr XLI/319/10 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości,  

10) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2011 rok, 
11)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego, 
12) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Trzebnickiemu, 
13) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Żmigród na rok 2011 

i lata następne, 
14) w sprawie stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla centralnej i wschodniej części miasta 
Zmigród z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żmigród”, 

15) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla centralnej i wschodniej części miasta Żmigród, 

16) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Żmigrodzie na 2011 rok,  
17) w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Żmigrodzie na 

rok  2011,  
18) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Żmigrodzie na 2011 rok,  
5.Informacje i sprawozdania: 

 Informacja  w sprawie podjętych działań w czasie trwania ostatniej powodzi -  
informacje udzieli  Pan Robert Adach –Starosta i Pan Andrzej Abulewicz –
Komendant PSP w Trzebnicy. 

 Wręczenie nagród dla zwycięzców VI edycji konkursu „Posegreguj śmieci z nami 
ciesz się za to nagrodam”, 

 Podsumowanie wyborów Sołeckich przeprowadzonych w Gminie Żmigród 

 Informacja w sprawie podjętych Zarządzeń Burmistrza. 
6.Interpelacje i zapytania. 
7.Wolne wnioski. 
8.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
9.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
10.Zamknięcie sesji. 
a następnie poddał pod głosowanie.  
Porządek sesji z wprowadzonymi  zmianami został przyjęty jednogłośnie.  
Przewodniczący rady zwrócił się do radnych o podanie kandydatur na Sekretarza 
sesji Rady Miejskiej. 
Radny Leszek Kraszewski zgłosił kandydaturę Radnej Marii Czesławy Rybki.  
Radna Maria Czesława Rybka   wyraziła zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady przeprowadził głosowanie zgłoszonej kandydatury na 
sekretarza obrad.  
Radni jednogłośnie  wybrali Radą Marię Czesławę Rybkę  na Sekretarza obrad. 
Przewodniczący rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wy-
noszącej 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji.  
Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku Podjęcia uchwał: 
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Projekt uchwały nr 1 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 
2011 rok. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośni  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/25/11. 
Projekt uchwały nr 2 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie 
Żmigród na lata 2011-2013. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośni  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/26/11. 
Projekt uchwały nr 3 w sprawie przystąpienia Gminy Żmigród do realizacji 
Projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki pt.: 
Wyrównywanie szans uczniów w Gminie Żmigród. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/27/11. 
Projekt uchwały nr 4 w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/28/11. 
Projekt uchwały nr 5 w sprawie powołania Rady Społecznej Publicznego 
Zespołu Zakładów Lecznictwa Ambulatoryjnego w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję z wnioskami: 
Komisja Socjalna i Przemysłu zaproponowała do składu Rady radną Halinę 
Szaniawską. 
Komisja Rolna  i Budżetu zaproponowała do składu Rady radnych Jana Gmyza i 
Leszka Kraszewskiego. 
Przewodniczący rady poinformowała,że Pan Wojewoda do dnia dzisiejszego nie 
przesłał informacji, kto będzie jego przedstawicielem w Radzie PZZLA. Pan 
Burmistrz pismo w sprawie przedstawiciela wojewody wysłał na początku grudnia 
2010 r.  
Pani Karolina Kaszuba Mecenas poinformowała, że w dniu dzisiejszym Rada może 
wycofać projekt uchwały z porządku sesji. Natomiast, kiedy Wojewoda wskaże 
swojego przedstawiciela Rada podejmie uchwałę.  
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Rada może również, w dniu dzisiejszym podjąć uchwałę bez przedstawiciela 
wojewody,a następnie po wskazaniu przez Wojewodę przedstawiciela podjąć drugą 
uchwałę uzupełniającą skład Rady Społecznej PZZLA. 
Radny Damian Sułkowski złożył wniosek w sprawie podjęcia przez Radę uchwały z 
osobami, które proponowane są do składu Rady, ponieważ nie wiadomo kiedy 
wojewoda poinformuje o swoim przedstawicielu, a Rada Społeczna będzie mogła 
pracować.  
Przewodniczący rady podał pod głosowanie wniosek złożony przez Radnego 
Sułkowskiego. 
Wniosek otrzymał 13 głosów  „za”  i 2 głosy „wstrzymujące”. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 14 głosami „za” 
             1 głosem „wstrzymującym” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/29/11 
Projekt uchwały nr 6 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję z wnioskiem: 
Komisja Budżetu i Rolna skierowały projekt uchwały na sesję z wnioskiem za 
dodaniem do  rozdziale II w § 2 punkt o treści: 
Właściciele nieruchomości zużywający wodę bezpowrotnie ( niedoprowadzający jej 
do sieci kanalizacyjnej lub zbiorników bezodpływowych) na potrzeby utrzymania 
ogrodu i/lub trawnika przydomowego mogą zainstalować odrębny podlicznik  
wodomierza głównego. W takiej sytuacji, na wniosek dostawcy ścieków ( właściciela 
nieruchomości), ilość ścieków odprowadzonych  do kanalizacji może być wówczas 
pomniejszona o ilość wody bezpowrotnie zużytej ( na podstawie wskazań 
podlicznika). Wszelkie koszty związane z instalacją podlicznika wodomierza 
głównego pokrywa właściciel nieruchomości.  
Radni nie wnieśli innych uwag, pytań i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie dopisania do 
Rozdziału II w § 2 punktu o treści: 
Właściciele nieruchomości zużywający wodę bezpowrotnie ( 
niedoprowadzający jej do sieci kanalizacyjnej lub zbiorników bezodpływowych) 
na potrzeby utrzymania ogrodu i/lub trawnika przydomowego mogą 
zainstalować odrębny podlicznik  wodomierza głównego. W takiej sytuacji, na 
wniosek dostawcy ścieków ( właściciela nieruchomości), ilość ścieków 
odprowadzonych  do kanalizacji może być wówczas pomniejszona o ilość 
wody bezpowrotnie zużytej ( na podstawie wskazań podlicznika). Wszelkie 
koszty związane z instalacją podlicznika wodomierza głównego pokrywa 
właściciel nieruchomości.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przyjętym 
wnioskiem. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/30/11 
Projekt uchwały nr 7 w sprawie rozpatrzenia skargi wyborczej Pana 
Mieczysława Szymków dotyczącej przeprowadzenia wyborów Sołtysa i Rady 
Sołeckiej w Sołectwie Korzeńsko. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję z wnioskiem: 
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Komisja Budżetu i Rolna w sprawie zmiany zapisów uzasadnienia do uchwały. 
Radny Henryk Bagiński  
Radni otrzymali nowe uzasadnienie do projektu uchwały. Spór idzie o to, czy 
mieszkańcy zostali powiadomieni o zebraniu wyborczym w odpowiednim terminie. 
Nasza Gmina uczestniczy w programie powiadamiania sms o wydarzeniach, które 
dotyczą gminy. Pragnę, zaznaczyć,że w Korzeńsku 80 osób zapisało się do 
powiadamiania SMS, są to informacje podane przez gazetę NOWA. Czy  
mieszkańcy zostali powiadomieni SMS, ponieważ to będzie można sprawdzić? 
Natomiast to, że pracownik urzędu przeprowadził rozmowę z sołtysem, to sołtys 
będzie mówił, ponieważ głosowanie było w jego sprawie. Sołtys powiedział, że 
chodził   informował,a może tylko swoich informował, jest to nietransparentne  Wiem, 
że społeczność Niezgody została powiadomiona SMS o zebraniu wyborczym. W 
projekcie uchwały, który otrzymali Radni brak jest podpisu Pani Mecenas. 
Radny dodał, że na powiadamianie SMS Gmina w tamtym roku wydała 15 tys.zł. 
Radny ponowił zapytania: 

 czy mieszkańcy zostali powiadomieni SMS o zebraniu wyborczym? 

 dlaczego w projekcie uchwały brak jest podpisu Pani Mecenas? 
Burmistrz Robert Lewandowski  
Mieszkańcy Korzeńska nie zostali powiadomieni SMS o zebraniu wyborczym. Na 
stronie urzędu w aktualnościach była informacja o wyborach sołeckich na terenie 
Gmina, jak również zarządzenie w sprawie wyborów sołeckich na terenie Gminy w 
BIP.  Oprócz tego było powiadomienie mieszkańców w sposób zwyczajowo przyjęty 
ustny przez Sołtysa i dodatkowo ogłoszenie. Statut Sołectwa nie określa dokładnie 
formy powiadomienia o zebraniu wyborczym mówi,że na 7 dni przed  zebraniem. Jak 
radny zauważył osiemdziesiąt osób z Korzeńska jest zarejestrowanych do 
powiadamiania sms, a na zebraniu było 139 osób? Również ważne są środki 
finansowe, tak jak Pan radny powiedział, Gmina wydała na to pieniądze, dlatego 
każda decyzja o wysyłaniu sms jest analizowana. Frekwencja na zebraniu w 
Korzeńsku była duża jest to ważny argument. 
Pani Karolina Kaszuba Mecenas 
Przedłożony projekt uchwały nr 7 w pierwszej wersji w sprawie skargi wyborczej 
Pana Mieczysława Szymków  został podpisany. Pani Mecenas odnosząc się do 
zarzutu radnego, że brak podpisu w drugiej wersji projekt uchwały wyjaśniła, że obie 
te uchwały są identyczne w swej treści. Uległa zmianie tylko część uzasadnienia.  
Wprowadzenie tej zmiany wynikło nagle i nie było możliwe uzyskanie jej podpisu. 
Pani mecenas poinformował, że akceptuje nowy projekt uchwały, ponieważ co do 
treści istotnej i podstawy prawnej nic nie uległo zmianie. 
Radny Henryk Bagiński do Pani Mecenas  
To nie był zarzut tylko uwaga, która dotyczyła  prawnej kwestii, brak Pani podpisu na 
projekcie uchwały. 
do Pana Burmistrza  
Nie wiem, co tutaj jest priorytetowe. Jeżeli otrzymuję informację sms, że jest Puchar 
Burmistrza w piłce nożnej, a tutaj była tak ważna sprawa i sms nie są wysyłane. Co 
tutaj jest priorytetem?. Jeżeli informacje o imprezach kulturalnych są wysyłane sms, 
a o zebraniu wyborczym sms nie wysyła się. Jeżeli sms byłyby wysłane, to byłby to 
fakt w sprawie,że 80 osób zostało powiadomionych. Argument, że było więcej, 
mieszkanców niż cztery lata temu jest wątpliwy i dyskusyjny. Jestem przeciw takiej 
formie demokracji w Żmigrodzie. 
Radny Leszek Kraszewski   
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Przy omawianiu projekt uchwały należy wspomnieć,że na początku zebrania w 
Korzeńsku autor protestu był obecny i był członkiem Komisji Skrutacyjnej. Wówczas 
ten problem nie został podniesiony. Można to skomentować tak, że po przegranych 
wyborach robi się użytek. 
Radny Henryk Bagiński 
Do Pana radnego Kraszewskiego 
Wnoszący protest uczestniczył w akcie wyboru, ponieważ jest obowiązek 
obywatelski, a potem złożył skargę zgodnie z regulaminem ( Statutem) w ciągu 7 dni( 
3 dni). Argumentacja taka, że był, a nie złożył. Tu chodzi o zasady demokracji. 
Mieszkańcy nie zostali poinformowani sms,a można było powiadomić najprostszą 
drogą. Uważam, że coś jest kulawego w demokracji. 
Burmistrz Robert Lewandowski  
Na wybory sołeckie patrzę ogólnie, co do frekwencji.Sołtysi mogą potwierdzić, że 
frekwencja na zebraniach była bardzo duża.w stosunku do zebrań,które są 
organizowane na sołectwach w ciągu trwania kadencji.  Burmistrz dodał, iż uważa, 
że jeżeli ktoś chciał uczestniczyć w zebraniu to miał pełną informację, żeby 
uczestniczyć.Dotyczy to wszystkich sołectw w naszej Gminie. Rozpatrujemy tutaj 
fakt, czy powiadomienie mieszkańców odbyło się zgodnie ze Statutem, czy było na 7 
dni przed, czy nie.Według naszej interpretacji było. Informacja   na stronie 
aktualności urzędu i zarządzenie w BIP oraz powiadomienie przez sołtysa, który 
oświadczył, że było na siedem  dni przed wyborami. Najpierw w sposób ustny, a 
następnie w sposób pisemny. Kończąc Burmistrz powiedział, że podtrzymuje projekt 
uchwały i wnosi o jego głosowanie. 
Radny Leszek Kraszewski zwrócił się do Radnego H. Bagińskiego, czy jego 
dokładnie słyszał, ponieważ powiedział o tym, że na zebraniu zabrakło jakiejkolwiek 
informacji, że powiadamianie o zebraniu „kulało” na początku, jak zaczynało się 
zebranie. Radny zaprosił Radnego Bagińskiego na wybory za cztery lata do 
Żmigródka. 
Radny Henryk Bagiński powiedział, że nie neguje frekwencji. Jeżeli jest takie 
medium jak SMS do informowania ludzi i wydajemy tyle pieniędzy to należy z tego 
korzystać. Mieszkańcy Niezgody zostali powiadomieni,a jest to zdecydowanie 
mniejsza społeczność niż Korzeńsko. Sołtys informował, to jest dziecinne 
tłumaczenie. Jeżeli mieszkańcy nie zostali powiadomieni sms to, jakie są ważniejsze 
sytuacje, o których mieszkańcy będą informowani.  
Radny Damian Sułkowski  
Spór w tej sprawie jest o to, w jaki sposób mieszkańcy zostali powiadomieni o 
wyborach.W statucie jest nieprecyzyjny zapis,że trzeba powiadomić na siedem dni 
przed, ale nie jest zapisane w jaki sposób. Na Komisji Pan Sekretarz zapewnił,że 
będzie to wszystko analizowane i będą poprawki,żeby taka sytuacja więcej się nie 
powtórzyła. Co w kwestii zebrań wyborczych na wsi mówi ustawa o samorządzie 
terytorialnym? Radny zapytał, czy Pan Sokołowski jest na sali.  Jeżeli jest to może 
powie nam w jaki sposób i kiedy powiadomił mieszkanców o zebraniu. 
Sołtys Zbigniew Sokołowski  
W czwartek, kiedy otrzymał harmonogram zebrań wiejskich o godz. 16 wywiesił go. 
Sołtys wyjaśnił, że zawsze otrzymywał ogłoszenia wcześniej pocztą. Ogłoszenie o 
wyborach odebrał z gminy w poniedziałek 17 stycznia br. i powiesił na tablicy. 
Wydruk – harmonogram, który został wywieszony w czwartek (13.01. br) rano w 
piątek już jego nie było. Ogłoszenia, które zostały powieszone 17.01.11 ( 6 szt.) 
następnego dnia rano wisiały tylko trzy. Na terenie wsi jest pięć osób, które robią 
krecią robotę i nie angażują się w życie wsi. Społeczeństwo było doinformowane, 
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można zrobić sondaż i przekonamy się, że społeczeństwo o tym zebraniu wiedziało. 
Mam bliski kontakt z mieszkańcami i forma ustna nieraz odgrywa większą role, niż to 
ogłoszenie. Sołtys dodał, że stara się zawsze w sześciu miejscach powiesić 
ogłoszenia.  Frekwencja na zebraniach w Korzeńsku wynosiła przeważnie 70 osób, a 
w tym roku było 139 osób. Tylko osoba, która nie chce słyszeć, że społeczeństwo 
było informowane to tego nie usłyszy. 
Radny Rafał Zagórski  
Zadał pytanie Sołtysowi Sokołowskiemu, 13 stycznia br. siedem dni przed wyborami 
jaką ilość mieszkanców był Pan w stanie powiadomić   
Sołtys Zbigniew Sokołowski  
Chodzę często po domach, mam bliski kontakt. Proszę zrobić referendum na wsi, 
czy moje kontakty z mieszkańcami uszczuplają wiedzę na temat, co się dzieje we 
wsi. W roku 1978 byłem sołtysem, wiem jak to się robi i nie omijam trudnych sytuacji, 
jeżeli chodzi o poinformowanie. Ilu –dużo. Od czwartku wisiało pierwsze ogłoszenie. 
Radny Józef Łysikowski 
Na ile dni wcześniej została powieszona informacja o zebraniu. 
Sołtys Zbigniew Sokołowski  
Od czwartku do czwartku jest osiem dni. 
Sołtys z Borek 
Na czwartą kadencję zostałem wybrany sołtysem. Mieszący sołectw żyją wyborami  i 
gwarantuje, że dwudniowy termin przed wyborami jest wystarczającym terminem do 
powiadomienia mieszkańców. Uważam, że do mieszkańców dotarła informacja o 
wyborach. 
Radny Rafał Zagórski  
Poinformowała Pan, że  informację powiesił na osiem dni przed wyborami, to 
dlaczego w uzasadnieniu jest zapisane,że  informacja  pisemna została rozwieszona 
od 17 stycznia, czyli trzy dni przed wyborami. Jeżeli zostało zrobione  tak, jak Pan 
powiedział, to jestem za podjęciem uchwały. 
Sołtys Zbigniew Sokołowski 
To był harmonogram zebrań, który wywiesiłem w czwartek ( 13.01.br). Po telefonie 
od pracownika urzędu,że złożono protest powiedziałem,że informowałem 
mieszkańców od czwartku. Harmonogram nie jest plakatem, to była tylko informacja 
do wiadomości prowizoryczna. Proszę zrobić referendum wśród mieszkańców. 
Pani Karolina Kaszuba Mecenas  
Pan radny zgłosił pytanie, czy ustawa o samorządzie gminnym reguluje wprost 
sposób postępowania w powiadamianiu i ogłaszania w sprawie wyborów w 
sołectwach. Ustawa o samorządzie gminnym odsyła w tym zakresie do Statutu   
każdego z Sołectw. Statut jako prawo miejscowe podlega publikacji w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Dolnośląskiego.Tryb postępowania jest regulowany w 
statucie, a samo zarządzenie o przeprowadzaniu wyborów nie stanowi prawa 
miejscowego i nie jest publikowane na stronach Urzędu Wojewódzkiego. Jest 
przekazywane do wiadomości organowi nadzoru, ale nie podlega takiej kontroli, jak 
przepisy prawa miejscowego. 
Odnosząc się do kwestii, czy skutecznie, czy nie społeczność Korzeńska została 
poinformowana  o przeprowadzeniu wyborów, statut w tym zakresie jest dosyć 
ogólny. Pani mecenas dodała, iż może stwierdzić, że formą publikacji może być 
również, umieszczenie takiego zarządzenia na stronie BIP na stronie internetowej 
gminy. Paragraf 4 pkt. 3 statutu wskazuje że zarządzenie burmistrza o zwołaniu 
zebrania wiejskiego dla wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej podaje się do wiadomości 
mieszkańców, co najmniej na 7 dni przed datą zebrania. Z uwagi na taki zapis należy 
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przyjąć również, dopuszczalną formą jest przekazanie takiego zarządzenia w formie 
ustnej, poprze komunikowanie się bezpośrednio z wyborcami. W tym punkcie nie jest 
wskazane, w jaki sposób do publicznej wiadomości ma to zostać przekazane. 
Zważywszy na to,że informacja była na stronie BIP na stronie urzędu, ogłoszenie 
również się ukazało, ponadto mieszkańcy byli osobiści informowani przez sołtysa, a 
zatem warunek poinformowania na co najmniej 7 dni został dochowany.  
Radny Damian Sułkowski 
Wysłuchałem Panią Mecenas, Pana Sołtysa i bardzo nie podoba mi się uzasadnienie 
do uchwały. Skoro Pan Sołtys mówi, że powiesił informację na siedem dni przed 
zebraniem, a w uzasadnieni jest, że trzy dni. Na mój wniosek uzasadnienie zostało 
zmienione,a teraz dla mnie to uzasadnienie nie jest do przyjęcia.  
Pan   Wojciech Smoliński Sekretarz  
Po otrzymaniu protestu nasz pracownik obsługujący biuro rady oraz zebrania 
wyborcze pod względem informacyjnym, rozmawiał z sołtysem i spisał notatkę, która 
została ujęta w uzasadnieniu. Ten element uzasadnienia nie uległ zmianie. 
Sołtys Zbigniew Sokołowski  
Ja będąc na miejscu Pana Szymków,żeby nadać protestowi rangi pozbierałbym 
podpisy chociaż pięciu mieszkanców. Czego tego nie uczynił, wtedy pismo ma moc i 
poparcie społeczne? To jest głos jednostki, której coś się nie podoba. 
Radny Rafał Zagórski  
Zwrócił się do Sołtysa,czy prawdą jest, że powiadomił Pan mieszkanców plakatami 
na osiem dni przed zebraniem,czy na trzy dni przed wyborami, jak jest zapisane w 
uzasadnieniu. Jest to dla mnie bardzo istotne. 
Sołtys Zbigniew Sokołowski  
Dla mnie harmonogram był ulotką, którą przyczepiłem idąc z domu kultury. Głupie to 
było, ponieważ takich rzeczy się nie wywiesza,ale nie było innej alternatywy.  Sam 
nie pisałem ogłoszenia tylko czekałem na ogłoszenie z urzędu. 
Przewodniczący rady. 
Spór jest o to, kiedy plakat – ulotka została powieszona. W uzasadnieniu jest,że 
pracownik urzędu rozmawiał z Sołtysem i sporządził notatkę. W notatce zapisał 
informacją uzyskaną od sołtysa, które następnie zostały umieszczone w 
uzasadnieniu. 
Pracownik biura  rady potwierdził, że rozmawiał z sołtysem telefonicznie. Z 
informacji uzyskanych od sołtysa sporządził notatkę służbową, którą uwzględnił w 
uzasadnieniu.   
Sołtys Zbigniew Sokołowski potwierdził, że takie informacje przekazał dla 
pracownika biura rady. Nie powiedział pracownikowi, że wywiesił na osiem dni przed 
wyborami harmonogram zebrań. 
Radny Leszek Kraszewski 
Dziś wiemy, że następne wybory należy  przeprowadzić perfekcyjnie z dokumentem 
tożsamości  i muszą być kabiny, za którymi będę wnioskował. Autor skargi w dniu 
wyborów powinien powiedzieć, proszę Państwa dowiedziałem się o wyborach w 
sposób przypadkowy i mnóstwo ludzi nie zostało powiadomionych. Nie było takiej 
informacji. Nie idźmy tą drogą. 
Radny Rafał Zagórski zwrócił się do Sołtysa z Korzeńska  
Na siedem dni przed wyborami powiadamiał Pan mieszkańców ustnie. 
Sołtys Zbigniew Sokołowski potwierdził,że tak. 
Radny Rafał Zagórski  
W związku z tym, że Statut nie precyzuje dokładnie jak należy powiadomić 
mieszkańców o zebraniu wyborczym,czy ustnie czy przez plakaty.Pan sołtys 
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powiadomił mieszkanców i przez plakat, i ustnie. Radny dodał, że zostały spełnione 
warunki powiadomienia określone w Statucie i wszystko jest zrozumiałe. 
Radny Józef Łysikowski podsumował wszystkie złożone wyjaśnienia. 
- na osiem dni przed wyborami w czwartek ( 13.01.br.) sołtys na swojej tablicy 
ogłoszeń wywiesił informację –harmonogram zebrań w całej gminie, którą to 
informację otrzymał z gminy. W tym czasie nie otrzymał żadnych innych 
dokumentów, 
-następnie od czwartku ( 13.01.br.) w kontaktach różnych, powiadamiał różne osoby 
o tym, że będzie zebranie. Pan sołtys powiadamiał, nie wiedząc, jak te osoby będą 
głosować, bo jest to głosowanie tajne, 
-w poniedziałek ( 17.01.br.) zostały dostarczone dodatkowe informacje, to co 
nazywamy plakatami, które w tym samym dni kiedy zostały odebrane zostały przez 
Pana Sokołowskiego powieszone na drzewach. 
W związku z tym od czwartku istniało powiadamianie mieszkanców w trzech różnych 
formach: pierwsza informacja haromonogram o wszystkich zebraniach, druga 
kontakty osobiste Pana Sołtysa, trzecia ogłoszenia o zebraniu rozwieszone przez 
sołtysa, uzasadnienie o tym mówi.Radny zapytał, czy wszystkie strony, które 
wypowiadały się, tak to zrozumiały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz  
W uzasadnieniu nie ma  informacji o wywieszonym harmonogramie przez sołtysa na  
osiem  dni przed zebraniem. Przewodniczący rady dodał, że radni powinni 
wnioskować za uzupełnieniem uzasadnienia o tę informację, że harmonogram był 
wywieszony na osiem dni przed zebraniem  
Radni nie wnieśli innych uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady zwrócił  się do Sołtysa  Zbigniewa Sokołowskiego o pisemne 
złożenie wyjaśnienia dotyczące jego postępowania w sprawie poinformowania 
mieszkańców Korzeńska o wyborach i wyjaśnienie, dlaczego pracownik urzędu nie 
został poinformowany  o wywieszonym harmonogramie. 
Sołtys Zbigniew Sokołowski zobowiązał się do złożenia wyjaśnień na piśmie. 
Przewodniczący rady podał pod głosowani projekt uchwały, w którym do 
uzasadnienia zostanie dopisana informacja o wywieszeniu przez Sołtysa 
harmonogramu na osiem dni przed wyborami.  
Uchwałę podjęto:  11 głosami „za” 
    1 głosem „przeciw” 
    3 głosami „wstrzymującymi”  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr I V/31/11 
Projekt uchwały nr 8 w sprawie rozpatrzenia skargi wyborczej Pani Marii 
Długosz, Pani Ireny Bagińskiej i Pani Janiny Lisieckiej dotyczącej 
przeprowadzenia wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Garbce. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radny Rafał Zagórski  
Wszyscy wiemy,że w miejscowości Garbce zostało popełnione przestępstwo, 
sfałszowanie podpisu. Czy o tym fakcie została powiadomiona prokuratura? 
Pan Wojciech Smoliński Sekretarz Gminy  
Pozew  jest przygotowywany i zostanie złożony właściwym organom. 
Radny Damian Sułkowski  
Na temat podejścia ludzi do wyborów, a szczególnie komisji skrutacyjnej, że nie 
zdają sobie sprawy  z odpowiedzialności jaką ponoszą. 
Radni nie wnieśli innych uwag i pytań do projektu uchwały. 
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Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 14 głosami „za” 
    1 głosem „wstrzymującym” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/31/11 
Projekt uchwały nr 9 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Żmigrodzie z 
dnia 28 października 2010 roku Nr XLI/319/10 w sprawie ustalenia stawek 
podatku od nieruchomości. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/33/11 
Projekt uchwały nr 10 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2011 rok. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/34/11 
Projekt uchwały nr 11 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Województwa Dolnośląskiego  
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/35/11 
Projekt uchwały nr 12 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Trzebnickiemu 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/36/11 
Projekt uchwały nr 13 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Żmigród na rok 2011 i lata następne 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/37/11 
Projekt uchwały nr 14 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla centralnej i wschodniej części 
miasta Zmigród z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Żmigród” 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
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Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 13 głosami „za” 
             2 głosami „wstrzymującymi” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/38/11 
Projekt uchwały nr 15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla centralnej i wschodniej części miasta 
Żmigród 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 13 głosami „za” 
             2 głosami „wstrzymującymi” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/39/11 
Projekt uchwały nr 16 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie na 2011 rok 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/40/11 
Projekt uchwały nr 17 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie na rok 2011 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/41/11 
Projekt uchwały nr 18 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Żmigrodzie na 2011 rok. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr IV/42/11 
Po zakończeniu prac w punkcie podjęcia uchwał Przewodniczący rady ogłosił 10 
minutową przerwę.  
Przewodniczący rady po przerwie wznowił obrady i przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad informacji i sprawozdań. 
Informacja w sprawie podjętych działań w trakcie trwania ostatniej powodzi: 
Starosta Robert Adach 
Gmina Zmigród w województwie dolnośląskim jest jedyną Gminą, gdzie stan 
alarmowy na rzekach trwał prawie cały rok.   
Właścicielem wałów  na rzece Barycz i Orla jest Dolnośląski Zarząd Melioracji i 
Urządzeń Wodnych, który podlega pod Zarząd  Województwa Dolnośląskiego. Przez 
bardzo źle utrzymane wały dochodzi do ich rozerwania i zalewania terenów, które 
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znajdują się w rejonie rzek. Rzeka Orla zalała tzw. ruskie łąki, a następnie przeszła 
przez drogę Nr 5 i zalała dwie posesje wraz ze szkółką w Korzeńsku. Sytuacja ta 
powtarza się od pewnego czasu cyklicznie na wiosnę w czasie roztopów,  po 
większych opadach deszczu i teraz w zimie kiedy nastąpiła odwilż. W zeszłym roku 
przy pomocy służb powiatu i gminy Żmigród udało się prowizorycznie naprawić 
wyrwę na Orli i zatamować wylewanie wody.Niestety DZMiUW od tamtego czasu nie 
wykonał naprawy wałów i sytuacja się powtórzyła, wał został przerwany dokładnie w 
tym samym miejscu, co poprzednio. Taka sama sytuacja jest na rzece Barycz, gdzie 
przerwa w wale powoduje niekontrolowane  wlewanie się wody na polder Jamnik. 
Ochroną dla Żmigródu  od strony rzeki Barycz jest wał zimowy, który pod koniec roku 
był remontowany. Po konsultacjach z Komendantem PSP w Trzebnicy w  sprawie  
zaniechań ( remontów wałów) przez DZMiUW  zostało złożone  doniesienie do 
prokuratury. Na dziś łataniem wałów zajmował się Zarząd Dróg Powiatowych i MZGK 
w Żmigrodzie nie wykonując w tym czasie swoich zadań Statutowych naprawy  dróg. 
Ponadto te wszystkie akcje dużo kosztują dużo. Należało  wypłacić ekwiwalent  dla 
OSP oraz za materiały, którymi uszczelniano wyrwy  wałowe i dla firm prywatnych, 
które pracowały przy wałach. Wszyscy, którzy pracowali przy wałach stanowili zgrany 
zespół, który poradził sobie z tak trudnymi tematami, jak zabezpieczenie ogromnych 
wyrw w wałach. Starosta dodał, że powódź  wiosenna ukazała jakie są braki w 
sprzęcie, który obecnie został zakupiony i stanowił dużą pomoc tj., łódź płaskodenną, 
którą można transportować piasek  lub inny potrzebne materiały potrzebne przy 
walce z powodzią.  Starosta wspomniał, że ludzie wchodzący w skład Sztabu 
Kryzysowego, który działa na terenie Gminy Żmigród był bardzo dobry, ponieważ 
pod względem logistycznym wszystko było bardzo dobrze przygotowane. Alarm 
przeciwpowodziowy dla ternu Gminy Żmigród trwał bardzo długo, ponieważ przez 
gminę przepływają cztery rzeki, które stwarzają  zagrożenie.  Bez remontu 
infrastruktury  przynależącej do DZMiUW zagrożenie powodzią będzie, co roku 
istniało. Może złożenie doniesienia do prokuratury zmobilizuje DZMiUW do 
wykonania koniecznych prac na wałach. W roku 2010 DZMiUW skonsolidował 
wszystkie prace w jednym przetargu, którego nie rozstrzygnął, zamiast podzielić  
zadania.Ponadto w wypadku zagrożenia powodzią mógł zlecić prace bez ogłaszani 
przetargu i z tego  nie skorzystał.  
Naprawa dróg powiatowych i wojewódzkich  
Umowa na utrzymanie dróg wojewódzkich kończy się za półtora miesiąca. Na dzień 
dzisiejszy zostały wykorzystane wszystkie pieniądze na akcję zima. Urząd 
Marszałkowski obiecał,że przekaże jeszcze jakieś środki na remonty dróg 
wojewódzkich, które będą wykonywane sukcesywnie. Ponadto Urząd Marszałkowski 
przygotował projekt w sprawie utrzymania dróg, który zakłada,że przetargi na 
utrzymanie dróg  będą ogłaszane na utrzymanie krótkich odcinków dróg ( o dł. od 10 
km do 15 km)dla  firmy prywatne. Przetarg na zadnie będzie obejmował okres od 10 
lat do 15 lat  przy przetargu zostanie zapisana klauzula, że kto wygra przetarg będzie 
musiał położyć nową nawierzchnię. Szacuje się,że większość dróg zostanie 
naprawiona w pierwszym roku.  
Zarząd Dróg Powiatowych ma do utrzymania 428 km dróg.Kilometr dywanika 
kosztuje od 400 tys.zł do 500 tys. zł.Aby wykonać nowy dywanach na całej 
powierzchni dróg powiatowych  Zarząd Dróg Powiatowych musiałby posiadać  środki 
w  wysokości 200 milionów złotych.  Na dziś środki, które posiada  ZDP  to ok.2 
milionów zł. Z tych pieniędzy  zabezpiecza się  akcję zimową i remonty dróg. 
Starosta zapewnił, że jak zrobi się ciepło ZDP zabierze się za kompleksowe remonty 
dróg.  



 13  

 

 

 

Komendant PSP Andrzej Abulewicz poinformował, iż jako komendant ma 
obowiązek przedstawić raport z działań, jakie były prowadzone na terenie Gminy 
Żmigród w zakresie powodziowym. Komendant powiedział, że ostatnio na sesji Rady 
Powiatu składał raport w sprawie zagrożeń pożarowych i innych zagrożeń 
miejscowych. Z analizy za rok ubiegły okazało się,że pożary stanowią ok. 20%, a 
80% to inne zdarzenia miejscowe. Z innych miejscowych zagrożeniach większość to 
zdarzenia związane z powodzią i przede wszystkim  na ziemi Żmigrodzkiej. Miniony 
rok zaczął się powodzią w marcu. Na terenie ziemi Żmigrodzkiej w miesiącu marcu, 
kiedy była powódź roztopowa, spowodowała ona gwałtowny przybór wody na rzece 
Orlej, co skutkowało uszkodzeniem wałów. Wylewaniem rzeki na przylegające tereny 
oraz podtopieniu uległo kilka gospodarstw. Wyrwa w wale, która wówczas powstała 
nie została naprawiona do dziś. Komendant dodał, że wszyscy, którzy pracowali na 
wałach ryzykowali życiem i zdrowiem, ponieważ przy tak głębokiej wodzie i rwącym  
nurcie rzeki, chwila nieuwagi mogła skończyć się tragicznie. Na terenie naszego 
województwa jest Dolnośląski Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych na czele  
którego stoi dyrektor, który zarządza wodą tzw. rzekami żeglownymi  i zbiornikami 
retencyjnymi, które na naszym terenie nie występują. Natomiast prawo wodne 
zobowiązuje dyrektora do przedstawiania, co roku radnym powiatu i radnym gmin 
raportu na temat zagrożeń powodziowych. W raporcie powinny się znaleźć  
informacje na temat  terenów zalewowych, depresyjnych, bezodpływowe oraz 
określone tereny ważne z uwagi na infrastrukturę kulturalno-techniczna, które 
podlegają pierwszej linii ochrony. Takich raportów  DZMiUW nie dostarczył. 
Komendant dodał, iż wystąpił do wszystkich gmin  z zapytaniem czy takie dokumenty 
otrzymali, otrzymał odpowiedź,że nie. Komendant poinformował, że po powodzi 
lipcowej straż sama przygotowała raport na temat sytuacji w czasie zagrożenia 
powodziowego. W zwiazku z brakiem jakiejkolwiek informacji z DZMiUW, po 
konsultacji z Panem Starostą, komendant złożył do prokuratury zawiadomienie o 
złamaniu oprawa  przez Dyrektora DZMiUW we Wrocławiu. 
Po fali powodzi w ubiegłym  roku,  w okresie lata na wałach  powstały nowe wyrwy, 
które nie zostały naprawione. Do wszystkich podmiotów zarządzających wodą 
zostało skierowane zapytanie, co zamierzają z tym faktem zrobić i zostali 
poinformowani „ jeśli do następnej powodzi nic nie zrobią, będzie doniesienie do 
prokuratury o wszczęcie postępowania w stosunku do winnych zaniedbań i 
możliwości sprowadzenia katastrofy o wielkich rozmiarach”. Reakcji ze strony 
podmiotów zarządzających wodą nie było żadnych, a życie pokazała w miesiącu 
grudniu gwałtowny przyrost wody na rzece Sąsiecznicy.Wiedząc o tym, że wyrwy nie 
zostały naprawione na rzece Orli i rzece Barycz, taki dokument został złożony do 
Prokuratury Rejonowej z wnioskiem o pociągnięcie do odpowiedzialności osób 
winnych. To postępowanie nie ma na celu kogokolwiek skazać lub skrzywdzić, ale 
wymusić działania, które prawo nakłada na te podmioty. Komendant zapewnił, że  o 
toku postępowania będzie informował Burmistrzów. Następnie został pokazany film o 
działaniach strażaków na wałach, który Komendant skomentował. 
Na zakończenie Pan Komendant podziękował za możliwość omówienia sytuacji 
powodziowej na terenie gminy Żmigród i podziękował wszystkim, którzy brali udział  
w akcji powodziowej. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował za złożone informacja dla Pana 
Starosty i Pana Komendanta. 
Radny Damian Sułkowski poruszył temat spuszczania wody przez stawy 
hodowlane, kiedy stan rzek jest wysoki. Natomiast  pobierania wody przez stawy 
przy niskim stanie rzek,  co powoduje degradacja życia w rzekach. Ponadto czy 
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stawy nie mogłyby przyjmować wody do swoich zbiorników, kiedy są puste a rzeki 
mają wysokie poziomy., co dawałoby  ochronę przed powodzią?  
Starosta Robert Adach  
Jeszcze trzy miesiące temu Stawy Milickie były Zakładem Pomocniczym Wojewody 
Dolnośląskiego.Na mocy porozumienia Stawy Milickie został przekształcone w 
Spółkę Urzędu Marszałkowskiego.Stawy przez lata nie były remontowane i dlatego 
nie spełniają tej roli, którą powinny spełniać,a więc w czasie roztopów stawy powinny 
być napełniane,a podczas suszy powinny oddawać wodę. Dziś stan stawów jest taki, 
że są bardzo spłycone. W czasie suszy woda jest zabierana z Baryczy, aby nie 
powodować strat  w rybach. Takie działania doprowadzają rzekę Barycz do 
zarastania, co powoduje przy spiętrzeniu wody zagrożenie powodziowe. Stawy 
wystąpiły z wnioskiem o środki., Jeżeli pozyskają środki odtworzą całą infrastrukturę 
stawów.Na zakończenia Starosta powiedział, że ma nadzieję, że w przyszłym roku 
uda się współpraca ze stawami w sprawie walki z powodzią.  
Radny Leszek Kraszewski  
Radny nawiązał do braku decyzji rządowych co wiąże się z opieszałością w sprawie 
powołania komisji do szacowania strat,a to przekłada się z opóźnieniami w 
wypłacaniu odszkodowań. W mediach po powodzi było mówione, jakie 
poszkodowani będą mogli  otrzymać odszkodowania np. 2 tys. zł lub 5 tys.zł, a 
okazało się,że trzeba być ubezpieczonym, żeby otrzymać odszkodowanie.  Robi się 
politykę, a nie ma to przełożenia na życie codzienne. 
Pan Andrzej Abulewicz Komendant odniósł się do wystąpienia Radnego 
Kraszewskiego, że należy działać w zakresie gospodarki wodnej i jednym z tych 
działań było złożenie doniesienia do prokuratury na DZMiUW we Wrocławiu. 
Przewodniczący rady podziękowała Staroście i Komendantowi za przybycie na 
sesję Rady Miejskiej. 
Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
rozstrzygniecie konkursu segregacji śmieci. 
Pan Wiesław Kras Kierownik Ref. Roś  wręczył nagrody dla zwycięzców VI edycji 
konkursu „Posegreguj śmieci z nami ciesz się za to nagrodam”, który był skierowany 
do Sołectw Gminy Żmigród. Ideą konkursu było zachęcenie mieszkanców sołectw do 
zachowań proekologicznych  i wypracowanie nawyku selektywnej zbiórki śmieci. 
Organizatorem konkursu był Urząd Miejski w Żmigrodzie. Konkurs odbywał się przy 
wspólpracy Operatora Selektywnego Odbioru Śmieci Firmy LECH-MET. Konkurs 
trwał od 30 maja 2010 do 30 grudnia 2010 r.     
Pierwsze miejsce zajęło sołectwo Przedkowice i otrzymało bon o wartości 5 tys.zł  
Drugie miejsce zajęło sołectwo Dobrosławice i otrzymało bon o wartości 3 tys.zł 
fundatorem nagrody była Firma LECH-MET. 
Trzecie miejsce zajęło sołectwo Ruda Żmigrodzka i otrzymało bon o wartości 2 tys.zł. 
Nagrody wręczali Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród, Pan Jan 
Czyżowicz Przewodniczący Rady Miejskiej w Żmigrodzie i Pan Sylwester Lech 
Właściciel Firmy LECH-MET. 
Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
podsumowania wyborów sołeckich. Wręczenie listów gratulacyjnych i medali z okazji 
20-lecia samorządu. 
Burmistrz Robert Lewandowski podsumował zebrania wyborcze w sołectwach na 
terenie Gminy Żmigród, w czasie których mieszkańcy wybierali Sołtysów i Rady 
Sołeckie. Zebrania trwały od 14 stycznia br. do 09 lutego br. Zgodnie z uchwałą Rady 
Miejskiej zostanie powtórzone zebranie wyborcze w Sołectwie  Garbce. Burmistrz 
dodał, że  frekwencja na zebraniach  wyborczych była duża.Następnie Burmistrz 
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oraz Przewodniczący Rady wręczyli listy - podziękowania oraz medale z okazji 20-
lecia samorządu dla byłych sołtysów oraz listy gratulacyjne dla nowo wybranych 
sołtysów. 
Przewodniczący rady złożył gratulacje dla wszystkich sołtysów i przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad Informacji i sprawozdań. 
Informacja Burmistrza Gminy Żmigród za okres od 30.12.2010 r. do 11.02.2011 r. 
1) w sprawie powołania Pana Zdzisława Średniawskiego na funkcję z-cy 
Burmistrza Gminy Żmigród, 
2) w sprawie powołania Pana Dariusza Skibę  na funkcję Dyrektora ZPK w  
Żmigrodzie  
2) w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Zastępcy Burmistrza Gminy Żmigród - 
Panu Zdzisławowi Średniawskiemu do jednoosobowego składania oświadczeń woli 
w imieniu Gminy Zmigród oraz do podpisywania decyzji, wydawania zaświadczeń, 
podpisywania umów, zatwierdzania dokumentacji finansowo-księgowej. 
3) w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Sekretarzowi Gminy Żmigród - Panu 
Wojciechowi Smolińskiemu  do podpisywania decyzji, wydawania zaświadczeń, 
podpisywania umów, zatwierdzania dokumentacji finansowo-księgowej. 
4) w sprawie terminów wypłat wynagrodzeń z osobowego funduszu płac w 2011 
roku 
5) w sprawie ustalenia stawek za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Żmigrodzie w roku 2011 w 
wysokości 13 zł za 1 godz. 
6) w sprawie przeznaczenia do dzierżawy w trybie ustnego przetargu 
nieograniczonego halę produkcyjno-usługową o pow.66,28 m2  położoną w 
Żmigrodzie przy ul. Wrocławskiej 52  
7) w sprawie przeznaczenia do dzierżawy w trybie ustnego przetargu 
nieograniczonego halę produkcyjno-usługowej o pow.295,56 m2  położoną w 
Żmigrodzie przy ul. Wrocławskiej 52 
8) w sprawie udzielenia upoważnienia Pani Lucynie Hen - Inspektorowi ds. 
wymiaru podatków do wydawania decyzji w sprawie zobowiązań podatkowych w 
podatku rolnym, leśnymi od nieruchomości za 2011 r. 
9) w sprawie udzielenia upoważnienia Pani Bożenie Zagórskiej - Specjaliście ds. 
księgowości podatkowej  do wydawania decyzji w sprawie zobowiązań podatkowych 
w podatku od środków transportowych za 2011 r. 
10) w sprawie udzielenia upoważnienia Panu Pawłowi Sułkowi - Inspektorowi ds. 
wymiaru podatków  do wydawania decyzji w sprawie zobowiązań podatkowych w 
podatku od nieruchomości za 2011 r. 
11) w sprawie powołania stałego zespołu do spraw szacowania szkód 
popowodziowych w infrastrukturze drogowej i mostowej w gminie Żmigród termin 
pracy komisji ustala się do dnia 31 grudnia 2011 r. 
12) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu niezabudowaną 
nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Żmigród położoną w obrębie Żmigrodu  
w granicy działek 8/38, 8/39 i 8/40 o łącznej pow. 3.0587 ha  znajdującej się na 
terenie podstrefy Zmigród w ramach Specjalnej Strefy Ekonomicznej Małej 
Przedsiębiorczości . 
13) w sprawie powołania stałego zespołu do spraw szacowania szkód w 
budynkach mieszkalnych, znajdujących się na obszarach dotkniętych powodzią na 
terenie gminy Żmigród , termin pracy komisji ustala się do dnia 31 grudnia 2011 r. 
14) w sprawie przedłożenia projektów uchwał Radzie Miejskiej w Żmigrodzie na 
sesje 11 lutego 2011 r. 
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15) w sprawie powołania komisji do rozpatrzenia wniosków o przyznanie nagród 
Burmistrza Gminy Żmigród dla sportowców, trenerów i działaczy za wysokie wyniki 
sportowe  
16) w sprawie  przeznaczenia do dzierżawy  w trybie ustnego przetargu 
nieograniczonego lokalu użytkowego o pow. 34,11 m2 położonego w Żmigrodzie przy 
ul. Poprzecznej 4, będącej własnością Gminy Żmigród . 
Ponadto Burmistrz przedstawił informacje: 
Spółki Wodne 
Burmistrz poinformował, że został upoważniony do przekazania informacji od 
Kierownika Spółek Wodnych, który zachęca do organizacji zebrań na terenach 
wiejskich w sprawie spółek wodnych. W tej sprawie należy kontaktować się z Panem 
Zbigniewem Michalakiem Kierownikiem. 
Wybory sołeckie 
Burmistrz nawiązał do dyskusji w sprawie uchwał dotyczących skarg wyborczych w 
Sołectwie Korzeńsko i Garbce. Statuty, które obowiązują w Sołectwach mają braki i 
tematem zmian do statutów należy się zając.  
Podziękowania  
Burmistrz skierował słowa podziękowania pod adresem osób, które pomagały w akcji 
powodziowej na terenie Gminy Żmigród:Państwowej Straży Pożarnej, Ochotniczej 
Straży Pożarnej, RPM, MZGK, Zarządowi Dróg Powiatowych, Mieszkańcom i Panu 
Damianowi Michalakowi, który jest pracownikiem OC i w imieniu Burmistrza często 
reprezentował Sztab Kryzysowy. Gmina Żmigród leży na terenie depresyjnym, przez  
który przepływa kilka rzek. Niedofinansowanie inwestycji na ciekach podstawowych, 
które powinny być robione  ( konserwacja rzek, modernizacja wałów) doprowadza do 
zalewania lub podtapiania terenów w naszej gminie. Burmistrz dodał, że to nie 
burmistrz i Gmina są odpowiedzialni za cieki, które mają właścicieli. W sytuacji 
zagrożenia życia i mienia mieszkanców działa Sztab Kryzysowy. Na dziś została 
powołana komisji do szacowania strat.  Zostanie również, powołana komisja do 
szacowania strat w uprawach. Komisja zgodnie z ustawą może działać tylko 60 dni. 
Powołanie komisji nastąpi w czasie rozpoczęcia zasiewów wiosennych. Burmistrz 
dodał, że w sytuacji kiedy dochodzi do zalewania  trzeba podejmować decyzje 
bardzo trudne, co wybrać,gdzie skierować wodę na domy zamieszkałe przez ludzi,  
czy tereny rolne. W tej sytuacji zawsze chroni się domy, mieszkania. Burmistrz 
poinformował, o wystosowaniu pisma przez burmistrzów i wójtów z dorzecza rzeki 
Barycz do Wojewody i Marszałka  z prośbą o spotkanie w sprawie pokazania 
problemu. Wojewoda i Marszałek są odpowiedzialni za cieki podstawowe. Ponadto 
odbyło się spotkanie z Panią Dyrektor Gostowską DZMiUW w Wrocławiu,w którym 
uczestniczyli wójtowie i burmistrzowie. W czasie spotkania padło przyrzeczenie,że 
wszystkie pieniądze, które będą przeznaczone na konserwację cieków będą na 
udrażnianie cieków podstawowych Baryczy, Sąsiecznicy i Orlej. Burmistrz zapewnił o 
bieżącym informowaniu o działaniach na rzekach. Komisje rady w swoich planach 
pracy mają tematy dotyczące utrzymania cieków podstawowych i spotkania z 
przedstawicielami DZMiUW we Wrocławiu. W sprawie odszkodowań Burmistrz 
powiedział, że będzie trudno, ponieważ nie było powodzi dla Władz Rządowych i dla 
Władz na Szczeblu Wojewódzkim. Powódź była w tamtym roku   wylała Wisła,Odra. 
Na dziś interpretacja prawna jest taka, że były to podtopienia. Dlatego mogą być 
trudności z uzyskaniem jakichkolwiek odszkodowań. Burmistrz zapewnił, że jeżeli nie 
będzie odszkodowań odgórnych, to Gmina będzie myśleć o  jakiejś formie pomocy 
dla  poszkodowanych. 
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Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Interpelacji i 
zapytań. 
Radny Henryk Bagiński nawiązał do uchwały w sprawie skargi wyborczej 
mieszkańca Korzeńska i skierował zapytanie do Pana burmistrza, co decyduje o 
jakich rzeczach jesteśmy informowani i w jakim pakiecie zostało wydanych 15 tys.zł i 
na jakie informacje. Koszt wysłania sms dla 86 mieszkanców Korzeńska to 16,70  zł i 
sprawa byłaby czysta. Jeżeli mamy to powinniśmy korzystać, a jeżeli nie to jest to 
bezsensowne  i bezcelowe cytat  … to  nie chcę, aby przesyłać informacje mało 
istotne. 
Radny Rafał Zagórski powiedział, że ubolewa,że Pan Sołtys nie brał udziału  w 
posiedzeniu  komisji, kiedy był omawiany projekt uchwały nr 7. Wtedy mógłby 
zadawać pytania z racji wykonywania swojego zawodu. 
Przewodniczący rady wyjaśnił, że przewodniczący komisji mógł zaprosić Pana 
Sołtysa na posiedzenie komisji. 
Mieszkanka Osieka w sprawie byłego sołtysa Sołectwa Osiek Pana Zdzisława 
Graczyka, którego mieszkańcy nie wybrali ponownie sołtysem. Uznała to za wielką 
krzywdę wyrządzoną przez mieszkańców w stosunku do Pan Graczyka.  
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że udzieli odpowiedzi na piśmie na 
zapytanie złożone przez radnego Henryka Bagińskiego. 
Radny Damian Sułkowski zadał pytanie do Pana burmistrza w sprawie Pana 
Dariusza Skiby dyrektora ZPK. 
Czym kierował się Pan rezygnując  z formuły konkurs na stanowisko dyrektora ZPK? 
Z jednej strony została zmniejszona dotacja dla ZPK, a Pan dyrektor otrzymał tak 
wysoką podwyżkę.Jak to się ma do zwolnień i przyjęć na nowych zasadach w 
uzasadnieniu mówiąc  o ograniczeniu budżetu ZPK? 
Radny powiedział, że na komisji będzie wnioskował do dyrektora ZPK o 
przedstawienie planu działania na najbliższe półtora roku. 
Burmistrz Robert Lewandowski wyjaśnił, że ustawa daje możliwość zatrudnienia 
pracownika bez konkursu i z tej możliwości skorzystał. Dodał, że zatrudniając Pana 
Skibę na dyrektora ZPK kierował się jego wiedzą i doświadczeniem. Pan dyrektor był 
już dyrektorem ZPK, ale zrezygnował z powodów osobistych. My nie 
zrezygnowaliśmy z pracy pana dyrektora. Następnie pracując jako zastępca 
burmistrza zajmował się kulturą, oświatą i promocją. Dziedzinami, którymi zajmuje 
się ZPK, dlatego też podjąłem taką decyzję o powołaniu Pana Skiby na dyrektora 
ZPK. Proponowałem Panu na komisji, gdzie to pytanie padło, aby tym tematem 
zajęła się komisja kultury.  
Wynagrodzenie  jest wyższe niż miał poprzedni dyrektor, ale poprzedni dyrektor nie 
miał podwyżek przez dwa lub trzy lata, stąd ta różnica  przy wynagrodzeniu. Ponadto 
dla Pana Dyrektora  doszły nowe obiekty, którymi zarządza  tj. OSIR  budynkiem 
ZPK, bibliotekami, wiejskimi świetlicami, ZPP. ZPK jest instytucją, która posiada 
osobowość prawną i odpowiedzialność jednoosobową ponosi dyrektor. W budżecie 
tegorocznym ZPK  jest kwota dotacji w wysokości 1.300.000,-zł w ubiegłym roku na 
początku był 1700.000,-zł a na koniec była to kwota w wysokości 2 milionów zł. Pan 
dyrektor podjął pewne decyzje, jeżeli chodzi o oszczędności  w ZPK. Burmistrz 
wspomniał o plakatach w sprawie pana Cyganiaka dodając, że osoba, która to robiła 
nie zainteresowała się i nie zbadał prawdy,a Pan dyrektor ZPK ma propozycję pracy 
tylko w innej formie. Kończąc Pan burmistrz zaproponował temat ZPK omówić na 
posiedzeniu komisji Rady Miejskiej. 
Radny Damian Sułkowski powiedział, że czuje niesmak  dodając, że przed 
powołaniem dyrektor ZPK  powinno zobaczyć się plan działania, ponieważ każdy 
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powinien się rozliczyć z tego co planuje  zrobić. Radny dodał, że chciałby zobaczyć 
plan, co będzie robione w ZPK  przy tak dużej odpowiedzialności.      
Radni nie wnieśli innych Interpelacji i zapytań. 
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Wolnych 
wniosków. 
Pan Robert Korytkowski rozpoczynając swoją wypowiedź nawiązał do 
niespodziewanej śmierci Arcybiskupa Życińskiego przez wszystkich nazywanym 
człowiekiem prawdy, który mówił prawdę nawet wtedy kiedy była trudna. 
Następnie Pan Korytkowski zwrócił się do Pana Burmistrza w temacie 
organizowanego Balu Charytatywnego, w czasie którego są zbierane pieniądze dla 
osób chorych, poszkodowanych. Następnie  zwalnia  się trzech pracowników ZPK, 
które są osobami niepełnosprawnymi. Jedną z tych osób jest chłopak, Który od  18 
lat  porusza się tylko na wózku, a w ZPK zarabiał 250 zł. Zwolnienie tego chłopaka, 
to również zmarnowany wysiłek wielu osób, które walczyło o niego, aby go 
zmotywować do działania. Pan Korytkowski w swoim wystąpieniu nawiązał do 
wyborów samorządowych za cztery lata, kiedy to Pan Burmistrz wyruszy z kampanią 
to do jakich mieszkanców będzie kierowana swoją kampanię.  
Pan Korytkowski zwrócił się do radnych w sprawie rozważanie wniosku i  organizacji 
sesji Rady w godzinach popołudniowych, aby umożliwić udział mieszkańców w 
sesjach, jako przykład podał Gminę Oborniki Śląskie, w której sesje odbywają się po 
południu.  
Przewodniczący rady zapewnił, że wniosek Pana Korytkowskiego zostanie przez 
radnych rozważony.  
Pan Dariusz Skiba Dyrektor ZPK 
Skierował pytanie do Pana Korytkowskiego, dlaczego w jego słowach jest tyle 
agresji, którą zaraża Żmigród. Jeżeli Pan Korytkowski ma jakieś pomysły na 
funkcjonowanie ZPK to powinien przyjść i porozmawiać. 
Dyrektor zwrócił się do wszystkich o przekazanie informacji, że w ZPK nie ma 
dantejskich scen, nie ma zwolnień grupowych, nie ma wywalania ludzi na bruk z dnia 
na dzień. To co jest słyszane w Żmigrodzkich mediach jest nieprawdą. Sprawa 
dotycząca Pana Cyraniaka, że jest przetrzymywany to nieprawdą, a wręcz ułańska 
fantazja.W sprawie Pana Zgierskiego dyrektor wspomniał jego zatrudnieniu  w ZPK. 
Natomiast to co się dzieje w ZPK to jest reorganizacja, plan naprawczy. Na to składa 
się kilka aspektów. ZPK rozrasta się, dochodzą nowe zadania  lodowisko,OSiR z 
nowym budynkiem administracyjnym, Zespół Pałacowo Parkowy. Należało więc 
poczynić kroki w celu przeorganizowania, aby dobrze wszystkim zarządzać. ZPK ma 
mniej środków, dlatego należało tak organizacyjnie poprowadzić prace, aby środków 
starczyło na funkcjonowanie przez cały rok. Pracownicy, którzy otrzymali 
wypowiedzenie nie idą na bruk, otrzymali  propozycję pracy, ale na innych zasadach, 
które pozwolą bardzie efektywnie i kreatywnie pracować. Dyrektor powiedział, że 
cieszy się,że Radni chcą rozmawiać na temat funkcjonowania ZPK i chętnie 
spotkanie się z Radnymi. 
Pan Robert Korytkowski powiedział, że dobry gospodarz najpierw nakarmi dzieci a 
później je sam. Pan Korytkowski zaproponował, aby dyrektor poszedł na umowę 
zlecenie, zmniejszył sobie pensję i dał ludziom,którym dał wypowiedzenia. Proszę 
nie traktować ludzi obecnych na sali za ciemnogród, ponieważ my wiemy, co Pan 
zrobił z tymi ludźmi. Z jednej strony mówią Panowie, że szukają oszczędności a 
następnie jest mówione, że będą zatrudnieni.Proszę nie traktować nas jak 
ciemnogród my jesteśmy ludźmi mądrymi.  
Mieszkanka Osieka  
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Pan Korytkowski był dyrektorem domu kultury i został zwolniony, dlaczego. 
Pan Jan Cyganiak  wyjaśnił, że pracował  w domu kultury ok.27 lat i uczciwie 
pracował. Obsługiwał i organizował imprezy dla dzieci, młodzieży i dorosłych. Pensja 
jego to były nieduże pieniądze.   Obecnie wisi w próżni ma propozycję pracy na 
umowę zlecenie, ale na zasadach, których nie akceptuje.Na dziś otrzymał 
wypowiedzenie i z Panem Dyrektorem prowadzi rozmowy. Na zakończenie 
podkreślił, że chciałby mieć określone jasne zasady pracy na umowę zlecenie.  
Pan Dariusz Skiba Dyrektor ZPK poinformował, że jest po rozmowie z Panem 
Jankiem Cyganiakiem i zostały ustalone pewne kwestie. Nie jest prawdą,że Pan 
Cyganiak wisi w próżni i nie wie, co dalej.  
Radny Henryk Bagiński powiedział, że on też został wyrzucony z domu kultury 20 
lat temu z paragrafu 52. cytat …dałem radę jakoś sobie, damy radę Panie Janku z 
tym  wszystkim. 
Radny Damian Sułkowski w sprawie wniosku Pana Korytkowskiego w sprawie 
godzin sesji rady w godzinach popołudniowych.Wyjaśnił, że taką propozycję złożył 
na pierwszym spotkaniu, ale nie zostało to poparte przez radnych. Zapewnił, że 
wniosek zostanie rozważony. 
Przewodniczący rady poinformował, że temat godzin sesji rady zostanie 
rozważony, ale nie będziemy przyjmować automatycznie wzorców sąsiedniej gminy. 
Radny Leszek Kraszewski postawił wniosek za montażem w miejscach 
newralgicznych na naszych rzekach wodowskazów.  
Radni nie wnieśli wolnych wniosków  
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad przyjęcia 
protokołu ostatniej sesji.  
Radny Henryk Bagiński wniósł uwagę do protokołu, że poprzednia sesja odbyła się 
w sali widowiskowej, a nie jak jest zapisane w klubie seniora.  
Przewodniczący rady zapewnił o poprawieniu błędu. 
Radni nie wnieśli innych uwag do protokołu. 
Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Informacji i 
komunikatów.  
Przewodniczący Rady poinformował,że otrzymał od Pana Burmistrza pismo w 
sprawie wynagrodzenia nauczycieli, które przekazał dla wszystkich radnych. 
Przewodniczący rady wypowiedział słowa: 

ZAMYKAM IV SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1330. 
Protokołowała  
M. Schnitzer 
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